
Interpellation till regionfullmäktige

Neuroförbundet bjöd i oktober in samtliga partier till en paneldebatt om rehabilitering och
hade även organiserat en föreläsning kring vinsterna med en sammanhållen rehabilitering.
Under den efterföljande paneldiskussionen så lyftes flera aspekter av nuvarande arbetssätt
upp och ett antal brister pekades ut.

Den bilden som beskrevs var att vår nuvarande modell med teambaserad rehabilitering inte
fungerar för en stor del av deltagarna och att det finns en stark önskan om att Region
Halland både tittar på nuvarande arbetssätt med teambaserad rehabilitering och åtgärdar
de beskrivna bristerna och överväger att införa sammanhållen rehabilitering som en del av
vår rehabiliteringsprocess.

Anledningen till det är flera:

Att rehabiliteringsplaner inte upprättas till alla trots våra egna riktlinjer och även
Socialstyrelsens riktlinjer.

Att stödet för att ta sig igenom en rehabilitering ligger först och främst hos individen där de
med ett begränsat socialt skyddsnät riskerar att falla ifrån.

Att många upplever att man inte ens får ta del av den teambaserade rehabilitering p.g.a.
bristfällig introduktion/information.

Då dåvarande fullmäktige tog beslut 2015 att införa ett arbetssätt med teambaserad
rehabilitering och att ansvaret för detta skulle skötas av Driftsnämnden Närsjukvården så
väljer jag att ställa dessa frågor i interpellation till Ordförande för Driftsnämnden
Närsjukvård.

1. Varför får inte alla som är i behov av det upprättade rehabiliteringsplaner?
2. Hur säkerhetsställer vi att alla som är i behov av rehabilitering också introduceras till

Region Hallands teambaserade rehabilitering?
3. Vilket stöd erbjuds man som deltagare för att klara sig igenom

rehabiliteringsprocessen?
4. Finns det en inplanerad uppföljning av nuvarande arbetssätt?
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